

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Christian Petri.

Petri, Christian

Halle (Saale), 14.01.1712

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210495](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-210495)

Christianus Petri. in pago Veteris Marchiae
Carovia Patre Kristiano Petri Pastore Carovien-
sium etc. animarum, Matre Eleenora Visbecken
in hanc lucem sum editus Anno 1690.

Animus a teneris statim ferebatur ad litle-
rarum studia, eam ob causam a Parente, qui
adhuc in vivis, missus Solquellam, ubi per
quinq. annos commoratus in primis literarum
fundamentis a cl. Dom. Praeceptor. tertio et secun-
da clasfis quam fidelissime sum instructus.

Reinceps Rensdaliam me sub Dei nutu contuli,
ibiq. clar. Dom. Tapperlex Scholae Rectorem per
triennium audiui, porro Brandenburgi
vigilantissimi Rectoris M. Gottschlingii per
sexig. anni spatium fui auditor. Tandem
non sine voluntate parentis et suasu In.
Praeceptorum aliorumq. scholis trivialibz
valedixi, et hanc Fredericianam parum
quidem locupletatus petii, et statim d. s. Martii
1711. in Album me inscribi curavi, et licet mihi non
esset, unde vel per quatuor menses vivere potuissem
tamen nunquam de auxilio Dei desperare potui.
nam spes confusa Deo nunquam confusa recedit.
propterea d. 11. Nov. 1711. in ordinariorum Commensa-
lium numerum a Mag. Rev. In. Franco sum cooptatus,
id quod animo semper cognosco, ut par est, gra-
tissimo. Deo interim sit laus et gloria Amen.

Daban Kala

d. 14 Jan. 1712.

Symb:

It. ut. it. ?

Christianus Petri Caroviensis
Valeo Marc. B.

S. S. Th. St.